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BROI.0012.3.8.2016 

 

 

Protokół nr 16/16 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  28 października 2016  roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 28 

października 2016 roku o godzinie 12:00
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu 

w Zespole Szkól w Lubrańcu - Marysinie. Powitał członków Komisji oraz Pana Marka 

Kaźmierskiego –Dyrektora ZS w Lubrańcu - Marysinie a także Pana Roberta Pawłowskiego – 

Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  

 Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do 

porządku obrad? 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

5) Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

6) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na stopień 

awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

7) Wyposażenie szkoły. 

8) Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

9) Liczba uczniów w roku szkolnym 2016/2017, w tym: liczba uczniów  przystępujących 

do egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2015/2016, liczba uczniów 

przystępujących do egzaminów zawodowych za rok szkolny 2015/2016. 

10) Problemy i potrzeby jednostki. 

11) Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 
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porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Analiza stanu majątku– wizja lokalna. 

 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, ze szkoła liczy 103 lata. Szkołą nie 

posiada Sali gimnastycznej. Szkoła powstała  w 1913 roku i dziewczęta chcące kształcić siew 

tej szkole zjeżdżały z całego kraju. W 1926 roku powstał Zespół Szkół Rolniczych w Starym 

Brześciu, który zajmował się kształceniem mężczyzn. W momencie, kiedy Dyrektor objął 

swój a funkcję w szkole było 12 oddziałów, około 280 uczniów. Teraz jest 7 oddziałów a 

uczniów 130. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu dokonała wizji lokalnej ZS w Lubrańcu – 

Marysinie. Po wizji lokalnej Przewodniczący Komisji przystąpił do realizacji porządku obrad.  

 

O godzinie 12:05 na obrady przybył Pan Andrzej Stasiak, w obradach uczestniczy 5 osób. 

 

 

5) Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS przedstawił akty prawne szkoły: 

 Statut został zaktualizowany 30 sierpnia 2016 r.  

 Wewnątrzszkolny System Oceniania 

 Regulamin Kontroli Zarządczej 

 Regulamin „Polityka Bezpieczeństwa” 

 Regulamin Samorządu Uczniowskiego 

 Regulamin Zespołów Przedmiotowych 

 Regulamin Rady Rodziców 

 Regulamin wycieczek szkolnych  

 Regulamin przyznawania dodatku motywacyjnego  

 Regulamin przyznawania nagród dyrektora 

 Regulamin nauki jazdy  

 Regulamin rekrutacji uczniów   

 Regulamin pomocy materialnej 

 Regulamin doradztwa zawodowego  

 Regulamin pracy dyrektora 

 Regulamin pracy nauczyciela 

 Regulamin biblioteki  

 Regulamin samorządu uczniowskiego  

 Regulamin udzielania zamówień publicznych, których wartość nie przekracza wyrażonej 

w złotych równowartości kwoty 30.000 Euro w ZS im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – 

Marysinie z dnia 10 grudnia 2013 r.  

 Ceremoniał sztandarem   

 Procedura dokonywania oceny pracy nauczyciela  

 Procedury postępowania w sytuacjach zagrożenia zdrowia i życia uczniów oraz 

pozostałych osób 

 Procedura obserwacji lekcji 

 Instrukcja bezpieczeństwa pożarowego 

 Instrukcja odbioru paliwa 

 Plan pracy na lata 2014 – 2018 

 Program rozwoju szkoły 
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Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? Wobec braku pytań 

Przewodniczący Komisji przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

 

6) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na 

stopień awansu zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, ze szkoła liczy 26 pracowników. 

 
L.p. Szkoła Nauczyciele z podziałem na stopnie awansu zawodowego) Pozostali 

pracownicy 

razem 

 ZS  

Lubraniec 

Marysin 

stażysta kontraktowy Mianowany  dyplomowany 7 7 26 23,34 

Ilość 

osób 

Ilość 

etatów 

5 4,34 8 6,52 6 5,48 

 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w szkole jest potrzeba zatrudnienia jakiegoś 

nauczyciela, bądź pedagoga? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że w szkole zawsze jest potrzeba 

zatrudnienia pedagoga.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w szkole jest zatrudniony pedagog? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że za zgodą Zarządu Powiatu we 

Włocławku w szkole jest zatrudniony pedagog na 6 godzin tygodniowo.  Dyrektor dodał, że 

w roku szkolnym 2016/2017 jest 10 mianowanych nauczycieli. W zeszłym roku nauczyciele 

mieli większa ilość nadgodzin tak w tym roku nauczycieli ma około 18 godzin.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy powiat będzie musiał dokonać wyrównań zgodnie z 

karta nauczyciela? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że w wyniku symulacji robionej 

przed dnie edukacji Narodowej, przed wypłata nagród to wtedy w ZS wychodziły niedopłaty 

dla nauczycieli mianowanych w granicach 14 000 zł i dla nauczycieli dyplomowanych 7 000 

zł. Po dniu edukacji w przypadku nauczyciele dyplomowanych niedopłaty zrównały się 

prawie do 0.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy nauczyciel otrzymali nagrody? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że nauczyciele otrzymali nagrody, 

dodatki motywacyjne  z wyrównaniem dzięki czemu to się wyrównało. Dyrektor jako  

nauczyciel dyplomowany otrzymał Nagrodę Starosty Włocławskiego.  

Pracownicy administracji i obsługi:  

- Sprzątaczka – 3 

- starszy rzemieślnik – 1  

- sekretarz szkoły – 1  

- 2 osoby są zatrudnione w księgowości po ½ etatu.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy szkoła posiada grunty rolne? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że szkoła posiada 2 ha gruntów 

rolnych, który miał być przeznaczony pod kompleks rekreacyjno sportowy. Na początku pole 

było uprawiane przez szkołę. Obecnie, kiedy szkoła  nie mają swojego sprzętu, nie ma 

możliwości przechowania zbiorów. Dyrektora ucieszyła propozycja budowy tego kompleksu. 

Zostały nawet usunięte drzewa owocowe, które znajdowały się na tych gruntach. Niestety 

inwestycja nie doszła do skutku.  

 

 

7) Wyposażenie szkoły. 

 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że stan wyposażenia w urządzenia 

specjalistyczne i zbiory biblioteczne wygląd następująco: 
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 Dyrektor dodał, że realizacja bieżących potrzeb odbywa się na zadawalającym poziomie.  

 

 

8) Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że w roku szkolnym 2015/2016 

kierunki kształcenia/profile przedstawiały się następująco: 

 
Lp. Szkoła Kierunki kształcenia/profil 

 Zespół Szkół i. Marii 

Grodzickiej Lubraniec 

Marysin 

I technik ekonomista 

I technik logistyk 

II technik ekonomista 

II technik logistyk 

III technik ekonomista/logistyk 

IV technik ekonomista 

IV technik logistyk 

  

Dyrektor dodał, że jeśli byłoby zaplecze w postaci pracowni energetyki odnawialnej np. małej 

wiatrowni.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy zostały otwarte nowe kierunki? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że nie zostały uruchomione nowe 

kierunki kształcenia, ponieważ nie było naboru. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jak układa się współpraca szkoły z gimnazjami? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że im bardziej ta współpraca był 

większa tym mniej uczniów tego gimnazjum wybierało ZS Lubraniec Marysin. 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że można zachęcać młodzież gimnazjalną do 

wyboru szkoły ponadgimnazjalnej, ale do pewnej granicy. Jeśli przekroczy się grancie to 

skutki są odwrotne.  

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS poinformował, że do szkoły uczęszczają uczniowie 

z Lubrańca, Topólki, Izbicy Kujawskiej.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych zapytał, czy uczniowie nie narzekają 

na połączenia autobusowe? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS odpowiedział, że nie.  
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Przewodniczący Komisji powiedział, ze dużą popularnością w tej szkole cieszą się praktyki, 

które odbywają się poza granicami kraju. 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS odpowiedział, że praktyki organizowane są od 3 lat. 

3 listopada uczniowie wyjeżdżają do Grecji na praktyki. Będą one trwały do 18 listopada. 

Dyrektor zaprosił do współpracy w tym zakresie ZS w Chodczu, który nie jest konkurencją 

dla tej szkoły.  

Przewodniczący Komisji zapytał, jak układa się współpraca z ZS w Lubrańcu odnośnie 

uruchamiania nowych kierunków? Czy szkoły nie stanowią dla siebie konkurencji? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS odpowiedział, że ZS w Lubrańcu i ZS Lubraniec 

Marysin są różnymi typami szkół. W ZS w Lubrańcu jest liceum i szkoła zawodowa.  

 

 

 

9) Liczba uczniów w roku szkolnym 2016/2017, w tym: liczba uczniów  przystępujących 

do egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2015/2016, liczba uczniów 

przystępujących do egzaminów zawodowych za rok szkolny 2015/2016. 

 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS przedstawił zdawalność egzaminów zawodowych 

(wg zawodów) w ZSZ i technikach w roku szkolnym 2015/2016.  
Szkoła  Zawód Przystąpiło do egzaminu  Zdało egzamin  

ZS Lubraniec-Marysin A.30 technik logistyk  21 14,3 

A.31 technik logistyk  12 41,7 

A.35 Technik ekonomista  23 43,5 

 

Wyniki egzaminów maturalnych w roku szkolnym 2015/2016 przedstawiają się 

następująco: 
Szkoła Liczba uczniów którzy przystąpili do egzaminów wg przedmiotów 

 przedmiot Poziom podstawowy Poziom rozszerzony   
  Liczba zdających Zdawalność 

w % 

Liczba zdających Zdawalność 

w % 

 Język polski cz. 
pisemna 

    

 Język polski cz. 

ustna 
    

 Język angielski cz. 
pisemna 

    

 Język angielski cz. 

ustna 
5 100 0 0 

 Język niemiecki cz. 
pisemna 

6 100 2 100 

 Język niemiecki cz. 

ustna 
6 100 0 0 

 Język rosyjski cz. 
pisemna 

10 90 3 100 

 Język rosyjski cz. 

ustna 
10 90 0 0 

 Matematyka 21 71 3 100 

 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że przekonywał wszystkich uczniów, 

aby przystępowali do egzaminów maturalnych oraz do egzaminów potwierdzających 

kwalifikacje zawodowe. Każdy kto kończy szkole ma prawo do przystąpienia do egzaminów. 

Dyrektor powiedział, że zdawalność egzaminów jest rosną i wyniki tez uległy poprawie.  

 

 

10) Problemy i potrzeby jednostki.  

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że wjeżdżając na teren szkoły chciałoby 

się wiele zmienić. Przede wszystkim estetkę szkoły. Piwnica szkoły w części została już 

wyremontowana, kolejna część będzie remontowana  teraz. W szkole brakuje  izolacji 

poziomej i pionowej. Tej szkoły nigdy się do końca nie da wyremontować. Trudno wymagać, 
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aby budując szkołę w 1913 roku wiedzieć co to jest izolacja pozioma i pionowa, kiedy 

budowano na kamieniach. Dyrektor powiedział, że warto byłoby pomyśleć o rozbudowę 

szkoły. W tym roku ma zamiar uruchomić nowy kierunek kształcenia. Dyrektor chciałby, aby 

szkoła zmieniła nazwę i powstało w niej Centrum  Szkolnictwa Zawodowego i Ustawicznego. 

Jeśli powstanie centrum to dyrektor nie będzie musiał występować do Wojewódzkiej Rady 

Zatrudnienia ani do Powiatowej rady Zatrudnienia o zgodę na utworzenie nowego kierunku. 

Wystarczy tylko o tym poinformować Zarząd Powiatu.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że przy otwieraniu nowych kierunków zawsze 

należy występować o takie opinie. 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że ma odmienne zdanie w tej kwestii. Z 

tego co się orientuje to Centrum Szkolnictwa Zawodowego i Ustawicznego zapewnia 

możliwość otwierania każde kierunku łącznie  z liceum to wówczas nie trzeba występować o 

takie opinie. najważniejszą rzeczą, której potrzebuje szkoła to sala gimnastyczna. remont w 

piwnicy z pewnością zmieni podejście uczniów do wychowania fizycznego. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy boisko ma betonowe podłoże? 

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że boisko jest asfaltowe, ponadto boisko 

do piłki siatkowej, który się na ubitym piasku.  

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że wszystkie działania, które zostały 

podjęte na terenie szkoły odbyły się dzięki środkom z budżetu powiatu włocławskiego.  

Radny Andrzej Stasiak powiedział, ze zastanawia się nad tym czy współpraca miedzy ZS w 

Lubrańcu a ZS w Lubrańcu Marysinie jest możliwa, ponieważ radny uważa, że są 

prowadzone działania konkurencyjne.  

Pan Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że wszystkie działania, które zostały 

podjęte na terenie szkoły odbyły się dzięki środkom z budżetu powiatu włocławskiego Pan 

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że jest dyrektorem po to, żeby coś zrobić. w 

momencie, kiedy otrzymał informację, że orlik powstanie przy ZS Lubraniec Marysin był 

bardzo zadowolony. Później było rozczarowanie, ponieważ orlik został zbudowany prze ZS w 

Lubrańcu. Należy porównać te dwie szkoły. Przy ZS w Lubrańcu Marysinie, jest dużo terenu 

zielonego, 2 ha ziemi i teren jest zadbany, rzemieślnik bardzo solidnie wykonanych swoje 

obwiązki. Przy ZS w Lubrańcu zieleń nie jest tak zadbana.  

Radny Andrzej Stasiak powiedział, ze z pewnością ktoś to analizował. Możliwe, ze 

lokalizacja w centrum miasta jest bardziej dogodna dla osób korzystających z orlika poza 

godzinami pracy szkoły. 

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że w czasie, kiedy jeszcze nie było orlika, 

bardzo duża liczba osób korzystała z boiska znajdującego się przy ZS w Lubrańcu-Marysinie.  

Dyrektor powiedział, że 30 marca br. złożył wniosek o prace inwestycyjne. 3 przetargi nie 

zostały rozstrzygnięte a wina jest zrzucona na dyrektora.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czemu przetargi się nie zostały rozstrzygnięte? Zostało 

zbyt mało pieniędzy zabezpieczone? 

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że było przeznaczone 250 000 zł. 

Wykonanie Pierwszego kosztorysu wynosiła 120 000 zł.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że nie odbył się przetarg na dokumentacje. Nikt 

nie chciał się podjąć zaprojektowania. Zgłosiła się jedna firma z Warszawy, a koszt 

dokumentacji był zaproponowany w wysokości ponad 100 000 zł. Możliwe, że nikt nie chciał 

się podjąć tego zadania ze względu na stare budownictwo. Teraz jest kwota wolna od 

przetargu i zadanie jest remontem.  

Na obrady przybył Pan radny Stanisław Budzyński. W obradach uczestniczy 6 członków 

komisji.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, na czym ma polegać remont tych pomieszczeń? 

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że ma powstać siłownia oraz sala fitness.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że jeśli chodzi o funkcjonowanie  tych dwóch 

placówek ZS w Lubrańcu i ZS w Lubrańcu Marysinie to powinna się odbyć debata z 
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dyrektorami tych szkół, nauczycielami oraz radnymi  Rady Powiatu we Włocławku. To 

będzie pierwszy krok do tego, żeby się w tym kierunku coś dziać. Dyrektorzy i nauczyciele 

powinni przedstawić swoje stanowisko. Komisja nie może ciągle występować  z wnioskiem, 

aby powstała sala gimnastyczna dla tej szkoły jeśli nie pomysłu na funkcjonowanie tych 

dwóch szkół. Należy znaleźć rozwiązania na przyszłość dla tych dwóch szkół.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że debata to może za dużo powiedziane, Starosta 

może porozmawiać z dyrektorami i nauczycielami. W 2001 roku powiat podejmował już 

próbę połączenia tych dwóch szkół, nawet został podjęta uchwała Rady Powiatu w tej 

sprawie, ale się z tego wycofał.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że chodziło mu o rozmowy przy wspólnym stole.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy uczniowie ZS Lubraniec Marysin nie mogą 

korzystać z Sali gimnastycznej ZS w Lubrańcu?  

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że jest to zbyt duża odległość od szkoły. 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że ZS CKU w Kowalu jest to praktykowane, ze 

młodzież korzysta z obiektów sportowych szkoły podstawowej oraz korzystają z orlika, 

stadionu. Zajęcia wychowania fizycznego rozpoczynają się o godzinie 8:00 w tych obiektach 

a po zakończeniu zajęć nauczyciele przeprowadzają uczniów do szkoły. Jest to odległość 

około 700 m. Radny jest za tradycyjnym boiskami, aby móc utrzymać odpowiednią murawę.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że ZS CKU w Kowalu też nie ma boiska a 

uczniowie korzystają z orlika, stadionów i obiektów sportowych.   

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że wykonanie tradycyjnego boiska to nie są 

wielkie koszty, ale szkoła sama nie jest w stanie tego wykonać, ponieważ musza być środki 

finansowe. Dyrektor powiedział, ze w tym roku kiedy była tak ogromna susza nie było 

możliwie utrzymanie zielonej trawy na murawie. 

Radny Andrzej Stasiak powiedział, że na stadionie w Brześciu Kujawskim trawa jest 

utrzymana w stanie idealnym mimo suszy. Radny zapytał Pana radnego Tomasza 

Chymkowskiego w jaki sposób utrzymywana jest zieleń na stadionie i jakie rzędu są to 

koszty.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że koszty roczne to koszty 50 000 zł bez kosztów 

wody i kosztów pracowniczych. To jest tylko zabieg piaskowania, nawozy, opryski. 

Wybudowanie obiektu nie jest rozwiązaniem problemu. Dla szkoły najważniejszy jest uczeń. 

Jeśli będzie pomysł na funkcjonowanie szkoły to może nie trzeba będzie budować stadionu a 

iść zupełnie w innym kierunku rozwoju tej szkoły. Radny powiedział, że jeśli w tej szkole 

zostanie wybudowany stadion to dyrektor drugiej szkoły będzie wnioskował o to, aby w jego 

szkole tez coś zostało zrobione.  

 Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że w ZS w Lubrańcu miał miejsce remont 

centralnego ogrzewania, teraz będzie wymiana okrycia dachowego a w ZS Lubrańcu 

Marysinie trzeba liczyć się  z każdym środkami, aby móc coś zaoszczędzić i sposobami 

gospodarczymi dbać o szkołę   

Radny Stanisław Budzyński powiedział, że to nie było to tak, że remont piwnicy miał być 

nie wykonywany po prostu przetargi nie zostały rozstrzygnięte. To nie jest wina zarządu, ze 

firmy zaoferowały za wysoką cenę. Radny powiedział, ze były prowadzone rozmowy z 

Panem Dyrektorem Kaźmierskim, że  w przyszłym  roku będą środki na termomodernizację  

ZS w Lubrańcu a w kolejnym zostaną zabezpieczone środki na ZS Lubraniec Marysin. 

Jednocześnie dwóch szkół w jednym roku nie da się wyremontować.  

Marek Kaźmierski – Dyrektor ZS powiedział, że nic nie udałoby się zrobić bez pieniędzy z 

budżetu powiatu. Dyrektor podsumował, że w szkole brakuje Sali gimnastycznej do 

prowadzenia zajęć wychowania fizycznego.  

 

11) Zamkniecie obrad Komisji 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 28 

października 2016 roku o godzinie 13:10  zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i 
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Sportu.  

 

 

 
    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

         

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ………………………… 


